
Aan alle deelnemers aan de bijeenkomsten van 5 en 6 september.

Beste mensen,

Op verzoek van de raadswerkgroep Cultuurverandering is een aantal bijeenkomsten 

georganiseerd om de doelstellingen die de werkgroep  meegekregen heeft, vorm te 

geven. De SP fractie heeft het programma met belangstelling gelezen en de 

conclusie is dat dit voor een belangrijk deel kan bijdragen aan het halen van de 

doelstellingen. 

Toch heeft mijn fractie een belangrijk punt van kritiek en dat is de locatiekeuze, met 

name die van 5 september.  De SP is zeer principieel als het gaat om het besteden 

van gemeenschapsgeld. Dit geld is van de bewoners van Enschede en moet naar 

onze mening niet besteed worden aan vergaderingen “buitenshuis” die daardoor 

onnodig duur worden. Dat is de reden dat mijn fractie niet kan deelnemen op 

maandag 5 september.

De SP fractie vindt dat vergaderingen en bijeenkomsten goed gehouden kunnen 

worden in ons mooie stadhuis.  Dat er collega’s zijn die van wat afwisseling houden 

of  vinden dat hun inzet voor de stad wel een extraatje “verdient” ,weten wij. Echter 

deze mening past niet bij de SP visie met betrekking tot het omgaan met 

gemeenschapsgeld. Wij kunnen en willen de bewoners van Enschede niet uitleggen 

waarom wij hun geld kunnen verspillen terwijl zij voor een belangrijk deel zelf  in 

schrijnende situaties terecht komen vanwege bezuinigingen. 



De visie van de SP over het omgaan met gemeenschapsgeld is de reden van het 

besluit van de fractie niet deel te nemen aan het programma van 5 september. 

Omdat ik lid ben van de raadswerkgroep Cultuurverandering vind ik dit natuurlijk 

jammer.

Ook roepen wij alle Raadsleden op om ook niet naar de bijeenkomst van 5 

september te gaan en om de kosten die de Raad maakt voor haar interne 

organisatie kritisch te bekijken.

Vriendelijke groet,

Namens de SP fractie,

Annelies Futselaar


